
Arnhem, 8 september 2019

Geachte heer, mevrouw, 
Beste medewerker,

In de aanloop naar de invoering van het 5G-netwerk in Nederland komen er nogal wat bezwaren aan 
het licht.

Als burger wil ik u u dringend verzoeken deze bezwaren – zowel  wetenschappelijk als op basis van 
ervaringsdeskundigheid – te onderzoeken voordat er een definitief besluit tot invoering genomen 
wordt. Dit zowel in een voorbereidend onderzoek als in een openbaar publiek debat. 

Dit laatste is zeker van groot belang omdat er ook op het gebied van gevolgen voor de 
volksgezondheid nog vele vragen niet beantwoord zijn. 
Bijvoorbeeld, nu heel algemeen gesteld, de vragen: 

 Wat zijn de gevolgen van een 24 uur/dag invoer voor de inwoners van Nederland op zowel 
korte als lange termijn m.b.t. gezondheidsrisico’s? 

 Is hierover al genoeg onderzoek bekend? 
 Zijn er m.b.t. de gevolgen grote verschillen wat betreft de plaats waar je woont? 
 Bestaat er bijvoorbeeld verschil tussen wonen in de stedelijke gebieden en het platteland?

Ik vertrouw erop dat u deze vragen in behandeling neemt en in het openbaar zult beantwoorden, 
alvorens er een beslissing wordt genomen tot een definitieve invoer van 5G in Nederland.

In afwachting van uw antwoord en reactie,

Met vriendelijke groet,

De afzender, inwoner van Nederland.


